
Delegat Krstan Simić postavio je pitanje Vijeću ministara BiH koje glasi: 

 Imajući u vidu neke kontradiktorne tekstove u medijima u vezi s uvođenjem digitalnog 

sistema u TVBiH, molim da mi nadležno ministarstvo odgovori: U kojoj fazi je proces 

uspostavljanja sistema digitalnog prijema TV programa na prostoru BiH? 

 


